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DD            4-2-2020
Van  Stefan Janszen
Onderwerp Dribbelei

In de krant verschijnen meerder krantenartikelen over de plannen van "Gebiedsvisie 
Dribbelei". Nu zouden wij graag een verduidelijkende vraag stellen: 

Klopt het dat wij goed interpreteren dat:
- goede omgevingsdialogen hebben plaats gevonden? –
- en dat het Kinderbos niet verplaatst wordt? 

Stefan Janszen
CDA Gemert-Bakel 


